
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde dagsorden 
Tirsdag den 21.11.2019 

Jyllinge matrikel 
Der er sandwich fra kl. 17:30-18:00 
Møde fra kl. 18:00-22:00 
Indkaldt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Indbudt 

Forældre: Annika Lindhardt, Benjamin 
Skals Knudsen, Charlotte Feldskov 
Henriksen, Merete Remmer, Gry Skotte-
Nielsen, Jesper Rasmussen, Jesper van 
Vliet Tews, Jane Hansen, Karina Buhl, 
Samuel Rütsou, Rasmus Skriver, Grethe 
Fuglsang, Brit Sejersbøl Hansen, Kenneth 
Plejdrup 
 
Medarbejdere: Britta, Lisbeth 
 
Elever:  
 
Eksterne:  
 
Ledelse: Brian Venneberg, Ditte Hasbeck 
Svendsen  
 
Skolechef Søren Kokholm, Lærer TR Signe 

Afbud Jane, Benjamin, 

Møde-
leder 

Samuel Referent Ditte 

Punkt Sag Referat 
 

1. 
 

Godkendelse af ref 
 

Referat godkendt 

 
2. 

 

Godkendelse af dagsorden 

 

Dagsorden godkendt med ændring af pkt. 3, som 
bliver rykket til efter pkt. 5. 
Spørgsmål vedr. elevrådsrep. og tilstedeværelse. 

 
3. 

Beslutningspunkt.  
Indstilling til kommunalbestyrelsen om 
ændring af matrikelstruktur på Nordskolen. 
Forud for beslutning gennemgås følgende 
dagsorden punkt.  

Beslutningen udsættes til ekstraordinært 
skolebestyrelsesmøde. Opsamling fra 
udvalgsmødet 3/12. 

 
a.  

 Sammenlægningsprocessen og 
beslutningerne hertil. 

 Opstart 2019 og bestyrelsens 
bestilling af oplæg fra skolens 
ledelse. 

 Ledelsens værdioplæg angående 
stærke team og en stærk faglig 
kultur.  

Oplæg v/Samuel, historik, tildelingsmodel og heraf 
konsekvenser.  

Drøftelse af oplægget og mulighed for at komme 
med opklarende spørgsmål.  

Bordet rundt, hvor alle kom til orde.  



 

 

 Medarbejder synspunkter på 
værdioplægget. 

 Budgetmodellen, gennemgang af 
denne.  

 Ledelsens anbefalinger i forhold til 
ændret struktur. 

 Alternativer til forslået struktur. 

Drøftelse af kommunikationen udad til.  

Ledelsen skal være behjælpelig med faktuelle 
oplysninger vedr. et åbent brev til politikerne.  

 
5. 
 

Videre proces i forhold til indstilling til 
politisk udvalg. v/ Søren  

Åbent brev til det politiske niveau. 

 
6. 
 

 

Orientering fra  

 Formand  

 Skoleleder 
AULA 
Forældre arrangement d. 10/12 
Skimmelsvamp på afd. Jyllinge 
Klimaforbedringer 

 Medarbejder 
 

Intra er lukket for beskeddelen for forældre. Al 
kommunikation mellem forældre og skole går nu 
kun gennem AULA. 

Personalet benytter TEAMS som platform.  

Der skal nyt lys på afd. Jylling, hvor alle lofter skal 
rives ned for at trække nye kabler. 

Udebelysningen på afd. Jyllinge er stadig en mørk 
affære, hvor der arbejdes på at oplyse p-området. 

SSP møde med fokus på det ungdomsmiljø, der er 
pt.  

Der er skimmelsvamp i blok 7 på afd. Jylling, hvor 
ungdomsskolen holder til. Der er tale om et mindre 
område med svamp, som er under udbedring.  

Stort forældrearrangement 10. december kommer 
Peter Mygind og holder oplæg. Dette som 
forlængelse af oplægget for elever i udskolingen, 
hvor Julius Mygind fortalte om sit misbrug. 

Medarbejderne har brug for en afklaring så hurtigt 
som muligt om fremtiden.  

Skolebestyrelsen har modtaget henvendelsen fra et 
medlem. 

Indholdet vil blive håndteret på kommende møder. 

Formanden udarbejder et fælles skriv til de 
forældre, der har henvendt sig til SB. 

Der skal findes en løsning for, hvor kommende 
referater bliver lagt, så offentligheden kan tilgå dem. 
Nordskolen har pt. ikke en opdateret hjemmeside. 



 

 

Der skal ses på, hvordan skolebestyrelsen kan 
kontaktes.  

7. Evt.  Input til SSP-arbejdet for de unge i Jyllinge by. 
Ingen udtaler sig, før brevet til det politiske niveau 
er skrevet. Det er vigtigt at skolebestyrelsen 
fremstår som en fælles skolebestyrelse. 
Håndtering af anonyme henvendelser skal drøftes 
på et SB-møde. 
Oplevelse af at SB’s arbejde er blevet mere politiks. 
 

   

   


